
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 22. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 219
Er ministeren bekendt med, om Evida har været i dialog med de forbrugere, som tidligere 
har givet tilsagn om tilslutning til gasledningen til Lolland og Falster og aftag af gas i lyset 
af de tårnhøje gaspriser og udsigt til et, også i fremtiden, højt prisniveau for naturgas 
både som følge af højere markedspriser og effekterne af den grønne skattereform, som 
skal forhandles? Og i så fald er det ministerens vurdering, at der stadig er ønske om 
tilslutning og aftag af de tidligere oplyste gasmængder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Helveg Petersen (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. april 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Helveg.Petersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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